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Spørsmål om fysisk skilje mellom gåande og bilar i undergangen for 
Ringheimsvegen på Voss - Svar på oversendingsforslag

På møte i samferdselsutvalet 18.11.13 stilte representanten Stein Inge Ryssdal (H) følgjande spørsmål:

«Samferdselsutvalet ønskjer at Statens vegvesen vurderar om det let seg gjere å etablere fysisk 

  separasjon av gåande og bilar der Ringheimsvegen går under jernbana.»

Samferdselsavdelinga sendte i brev av 25.11.13 spørsmålet frå Stein Inge Ryssdal over til vidare 

handsaming i Statens vegvesen. Det ligg no føre svar frå Statens vegvesen i brev av 10.01.14 (se vedlegg).

Fylkesrådmannen viser til brevet frå Statens vegvesen, og har elles ikkje nokon merknader.


